
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 25/2023

Aika: 21.09.2023, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A106

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
Viliina Nyyssönen (saapui kohdassa 8.1)

Kristiina Suojanen (saapui kohdassa 8.1)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Inka jaMarkku.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Anni ilmoitti, että tänään eväänä on ananaslimsaa, popcornia, omenaa, lakritsia ja

munkkia!
Eetu ilmoitti, että vuosijuhlatirehtöörit tulevat vierailemaan kokoukseen.

Inkeri ilmoitti, että on ihan tosi kuuma.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:



Inkeri:Kuuluu hyvää, ihan tosi hiki.
Inka:Kuuluu hyvää, Subwayssa oltiin hitaita.
Allan: Ihan tosi kova hiki, kuuluu hyvää. AH23 = AH’23. Hienoja ja arvokkaita torttuja
eväänä. Oli phuksisitsit. Ne olivat todella hienot ja arvokkaat. Markku on ihana.

Markku: Ehdotti Allanille, että vetäämunkin napashottina. Ollut strategiavoittoinen
päivä. Ehkä onkin isona strategiakonsultti. Kävi matikan laskarissa tekemässä tehtävän

taululle ensimmäistä kertaa phuksivuoden jälkeen. All good everything. Näki unta

pepperonipitsasta.

Eetu:Öö, joo. Hyväämunkkia. Kaikkia kivoja juttuja tapahtunut, tehnyt juttuja.
Martsu: *Eetu käyttää samallaMartsun esityslistaamunkkipaperina.* Ajatteli, että

kipparilla ei ole enää paljon duunia, mutta nyt vähän selvittelyitä haalareista. Vähän siis

v*tuttaa.

Kerttu: Ei tiiä, paljon hommaa ja on tehnyt vieläkin kesätöihin liittyneitä asioita, vissiin
ruokapalkalla. Ehkä jossain välissä opiskelee.

Anni:On tällä kertaamiettinyt etukäteen, mitä sanoo. Osti helmiä, kun halusi tehdä
rannekoruja. Nyt niitä onmonta, mutta ei ehdi tekemään niitä (lue: laiminlyömuita

deadlineja samalla). Tänään oli meemi juttu, kun töissä videoita kuvatessa tapasi

nimeltämainitsemattoman ISOvastaavan isoveljen. Matkalla Otaniemeen tuli hirveä hinku

syödä donitseja, ja nyt sai alennuksella donitseja joten osti niitä koko hallitukselle

sakkomaksuksi. Sai äsken liput Olivia Rodrigon keikalle liput.

Elias:Kiireistä, mutta hyvinmenee. Lupasi itselleen tehdä asiat valmiiksi ennen
perjantaita, jotta pääseemökille viikonlopuksi.

Poissaolevat:

Tuomas:Hyvää kyylyy, kivamennäNetlightin bileisiin edustamaan B-) haippist settist
yeettist sorry boooyyysysysssssss!

Markus: [ei kuulumisia]

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Tuomas Toropainen
15.9. phuksikassitavaroiden noudot 7kpl,
pysäköinnit (22,57€) + bensa (9€) 31,57 € Hyväksytty

Sara Sofia Koivisto Varaslähtö piknikeväät 25.8.2023 39,92 € Hyväksytty

Maria Toivainen

Phuksisitsien 15.9.2023 catering-tarjoilusta
budjetin mukainen sovittu osuus (1150e,
liitteenä koko lasku 2999e) 1 150,00 € Hyväksytty

Inkeri Nora
Edustus Prosessiteekkareiden vujuilla,
illalliskortti 95€ -> 95*0,75 = 71,25€ 71,25 € Hyväksytty

Maria Lappalainen
Edustus AS:n vuosijuhlilla. Sovittu korvaus
75% illalliskortin hinnasta. 0,75 * 100e = 75e 75,00 € Hyväksytty



Maria Lappalainen
Härkäpapurouhe ISOviikonlopun ruokaa
varten 4,69 € Hyväksytty

Elias Pitkänen

Ruoat hallituksen kesäpäiville
18.-20.8.2023. Sovittu menevän
virkistysbudjetista 241,80 € Hyväksytty

Petra Alaharjula Varaslähdön piknik tarjoilut 25.8.2023 39,55 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-business Oy Namubuffan täydennys 461,32 € Hyväksytty

Laser Game Finland Oy Athene x PT Megazone Helsinki 653,00 € Hyväksytty

HD-Group Oy Opiskelijahaalarit 13 870,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin alla olevan taulukonmukaiset henkilöt killan varsinaisiksi

jäseniksi:

Tapie Noémie
Rautama Otso Juhani
Parvinen Meri Helmi Aurora
Zanelli Daniel
Uthardt Jacob
Sivasubramanian Guhan
Kumar Dheeraj
Ziegler Gabriel
Fang Yutong
Salo Matilda
Zhongxuan Xie
Valerio Andrea
Niemi Toni

Viliina Nyyssönen ja Kristiina Suojanen saapuivat kokoukseen ajassa 16.38.

Siirryttiin kohtaan 10.5.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon

Siirryttiin kohdasta 10.7.



Käsiteltiin palautteet liittyen phuksisitsien laulu- ja yleisjärjestelyihin. Elias ja

Inkeri välittävät palautteet eteenpäin ja vastaavat asianomaisille.

8.3. Touhutonnihakemukset
Hyväksyttiin viime kokouksessa käsittelyyn otettu Antti Riskin ja Pyry Seppälän

hakemus Purkusession jatkoja varten, 150 euron budjetilla.

8.4. Katsaus kiltavaaleihin
Käsitellään asiaa lisää seuraavissa kokouksissa. Merkitään tiedoksi, että tilat on

varattu, ja puheenjohtajana toimii Aarne Talvela ja sihteerinä Alessa Aila.

8.5. Tuta-laitoslounas
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Toivetta ollut phuksien tapaamisesta, mahdollisesti yhdistetään Johdatus

opiskeluun -kurssiin.

Toivomus esitetty tapaamisten järjestämisestä hallituksen ja laitoksen

henkilökunnan välillä.

Keskusteltumyös Athene-Prodeko-yhteistyöstä abimarkkinoinnissa.

Pohdittu Academic Advising -konseptista, se on varsin hyvä tällä hetkellä.

8.6. Dekaanilounas
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Health Technology -aiheen opetusvastuun jakamisesta koulujen kesken

keskusteltu edelleen.

Kielilinjaukset ovat taas olleet framilla. Kartoitetaanmahdollisuuksia järjestää

kursseja kaksikielisesti.

Keskusteltu häry-tapausten käsittelyn kuormittavuudesta ja kiltatoimijoiden

kaipaamasta tuesta, ja koulunmahdollisuuksista sen tarjoamiseksi.

8.7. Muut esille tulevat asiat
Eetumuistutti lähtevänsä lomalle, eli jos häneltä tarvitsee johonkin apua, on se

hoidettava ennen reissuun lähtöä.

Muistutusviesti on tulossa vuosittaisesta jäsenmaksusta.

9. Viestintä

9.1. Häryjen tiedot englanninkielisille nettisivuille
Lisätään häryjen tiedot englanninkielisille nettisivuille.

9.2. Palauteboksi englanniksi
Käännetään palauteboksi englanniksi.

9.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.



10. Yhteisö

10.1. Ehdotukset PTK:n arwoisaksi
Merkittiin tiedoksi, että killalle on laitettu kyselyä PTK:n arwoisaksi

esittämisestä.

10.2. Teekkariyhdistystyöryhmän raportti
Pöydättiin asian käsittely seuraavaan kokoukseen.

10.3. Vuosijuhlaedustukset
Käsiteltiin vuosijuhlaedustukset seuraavasti:

● 151. Teekkariperinnejuhla // käsitellään seuraavassa kokouksessa

● Foni // kysellään edustajia toimihenkilöistä

10.4. Vujulahja Prodekolle
Keskusteltiin vuosijuhlalahjasta Prodekolle.

Siirryttiin kohtaan 11.

10.5. Vujujen tilannekatsaus

Siirryttiin kohdasta 8.1.

Vuosijuhlatirehtöörit Kristiina Suojanen &Viliina Nyyssönen esittelivät kohdan.

Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kristiina ja Viliina kertoivat kuulumisensa: ostivat juuri kuningatarveneet

jäätelöautosta ja alkavat nyt asuntosijoittajiksi.

Hommat vujujen suhteen ovat nyt käynnissä kunnolla. Tehtäviä on delegoitu ja

vastuut jaettu osa-alueittain vujutiimin kesken. Visuaalinen ilme työn alla, jotta

saadaan kutsut jne. liikkeelle.

Keskusteltiin tilaisuuden yleisjärjestelyistä, kutsuvieraista ja lokaatioista.

Hallitus käy kutsuvieraslistan läpi.

Siirryttiin kohtaan 15.

Siirryttiin kohdasta 15.2.

10.6. Toimarikuulumiset
Käytiin läpi tämän viikon toimarikuulumiset:

Opetuslapset: Tohtori-infosta keskusteltu, mielellään laitetaan tapahtumaan.
Hallitukselle terkkuja!

TePsy-neuvosto: TePsy-ilta ensi viikolla, ei sen ihmeempiä. Maisteri-infolle



esitetty toivetta!

Abitiimi: Abipäivä vielä ainakin sujuu tosi hyvin!Muuten tulossa Shaking up

tech lokakuussa & nyt myös phukseille esittely abitiimistä.

Kirjastonhoitaja: Suuremmat projektit ehkä vähän jää, ellei 2. periodissa
onnistu, kun kursseja vähän vähemmän. Nyt enemmän sälähommia, ehkä

viestintäpaketti ja sitten karhukirjeitä myöhästyneistä lainoista.

NamiMamit:Kesällä sai levättyä kunnolla, jatkaa samaanmalliin ja pitää
Olkkarin kaapit täynnä.

Marathoonarit: “Kesä jees, syksy työmaa.”Marathonista tulee “eläimellinen”.

Ulkomarathoonarit:Näyttää tapahtumamenevän kevään puolelle. Syksyllä
aikovat pitää jonkinlaisen kohteenjulkistus-casen ja selvittää osallistujien

kiinnostusta ja budjettitoiveita.

Vujutirret / vujuTMK: Työstö alkanut, vujutirret mukana kokouksessa!
PikkuIE: Jeejee kiva syksy tulos, haippista settii! Kesä oli aivanmahtava,
varsinkin tiiminmökkiviikonloppu! Sitsijärkkäystä odotetaan innolla –

varsinkin, kun pääsee käyttämään essuja.

Minitapahtumavastaava:Kiireistä vapaaehtoishommien puolesta, mutta
ideoita jalostetaan.

Lukkarit: Yleisesti kuuluu hyvää, ja phuksisitsejä fiilistellään. Haalarisitseille
kokoonpano kasassa!

Kulttuuritoimikunta: Lightning talks, yhteislähtö Fyysikkospeksiin sekä
suklaamaistelu tapahtumassa, kuulemma siis "hienoi juttui tulossa" – paljon

hommaa, mutta paljon kaikkea kivaa.

Historijoitsijat:Kovalevy hankittu, kohta sähköinen arkistointi lähtee
rullaamaan!

Alumnisuhdevastaava:Alumniasiat heräilemässä kesäunilta, tapahtumaa
tulossa!

Puutarhuri: Puun alueen siistinä pitoa, ei tapahtumia oikein enää.
OLOneuvos / OTMK:Kuuluu hyvää, syyskausi alkanut nopeasti. Phukseille
pidetty OLOhuone-koulutus ja Olkkari on pysynyt suhteellisen siistinä. Suuria

suunnitelmia ei vielä toteutuksessa, mutta ideoita löytyy!)

ISOvastaava:Kuuluu hyvää, on vähän kipeänä ja kiirettä pukkaa. ITMK:lla

jonkin verran hommia, ja phuksisitsit olivat kivat!

Yrityssuhdetiimi:Kevyttä hommaa. Viimeiset yhteistyökumppanit tulee vielä
vuoden loppuun, ja rekrymessut järjestetään.

Kerttu poistui kokouksesta ajassa 17.14.

10.7. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

Siirryttiin kohtaan 8.2.

11. Tapahtumat

Siirryttiin kohdasta 10.4.



11.1. Haalarisitsit
Merkittiin tiedoksi, että esiintyjä on hankittu ja muutenkin suunnittelua tehty

jo.

11.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Phuksisitsit
Merkittiin tiedoksi, että phuksisitsit oli ja meni, ja hyvinmenikin. Käsiteltiin

anonyymit palautteet tapahtumasta. Paljon positiivista palautetta ja yksittäisiä

parannuskohtia.

12.2. Tulevat tapahtumat
Keskusteltiin tulevista phuksisyksyn tapahtumista.

12.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

KV-tapahtumia on tulossa, mutta ei sinänsä vaikuta hallituksen elämään.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Ei ajankohtaisia asioita, oletetaan asioiden rullaavan.

Siirryttiin kohtaan 16.

15. Opintoasiat

Siirryttiin kohdasta 10.5.

15.1. CS-laitoksen opetusteknologian ohjausryhmään opiskelijajäsen
Keskusteltiin siitä, otetaanko ohjausryhmän jäsenyys opintovastaavan vai

hallopedin rooliksi yhdessä TiKin kanssa.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.



Siirryttiin kohtaan 10.6.

16. Muu toiminta

Siirryttiin kohdasta 14.1.

16.1. Puhiksen vartit varattavissa
Merkittiin tiedoksi, että puhiksen vartit ovat varattavissa.

16.2. Sakkojen päivitys
Merkittiin yksi (1) sakko Inkerille kokouksestamyöhästymisestä, Markukselle

yksi (1) sakko kuulumisten puuttumisesta ja Tuomakselle yksi (1)

sektorikuulumisten puuttumisesta.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Tilanne on hyvä.

17. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että Elias ottaa vastuun AYY:n palvelintenmuutosten hoitamisesta

toimihenkilöiden kanssa.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 28.09. kello 16.15. Eväsvuorossa Tuomas.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.53.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Inka Viita Maria Toivainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


